
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

Referat fra Bestyrelsesmøde d. 14. maj 2024 kl. 16.30-19.00 

 

Punkt Referat 

1. Siden sidst Elevrådet deltager på næste møde. 

Der har været gang i den. Vi har haft PBL-uge med emnet Frankrig.  

Pt. Ser vi meget på kommende skoleår.  

Mange nye systemer skal der bruges ekstra tid på. 

I morgen er der forårsdialog med Regin, hvor KK og HTJ deltager. 

Der er også udfordringer i bhv/SFO med AULA. Der arbejdes på 

løsninger. 

Der er kommet en ny medarbejder i SFO, og Anja er på ved retur. 

Græshøjen i børnehaven er blevet lukket, da der er for mange huller, og 

risikoen for skader er for stor. 

 

Skole: 

Vi har haft en rigtig dejlig PBL-uge. 

På torsdag skal 3. klasse på besøg i børnehaven og besøge deres små 

venner der. 

6. klasse har været i Føvling for at møde deres kommende 

klassekammerater. 

SFO: 

Vi er færdige med udklædning til kommende karneval. 

Disko-festen er også næsten på plads. 

Sandra skal sættes ind i alt og til at lære børnene at kende. 

 

Mobilpolitik: 

KK sender skrivelse til forældrene i morgen. Aftalen træder i kraft 21/5. 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 

Referent MR 

Fraværende/afbud LS og MS 
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Ind til sommerferien afprøves, at mobilerne ligger i tasken. Derefter 

evalueres ordningen. 

2. Valg Det endte med, at Daniella træder ind efter Mikael. Hun starter i det nye 

skoleår. D. 13/6 indkaldes til konstituerende bestyrelsesmøde kl. 18.45 

efter det ordinære møde. 

3. Orientering vedr. sag i 

børnehaven 

Hegnet er nu sikret. Skal der på arbejdsdagen evt. yderligere laves 

nogle forbedringer? Skal pædagogernes adfærd på legepladsen ændres? 

Disse punkter vil der fremover arbejdes med. Der skal drøftes flere 

punkter, når en kommende løsning skal besluttes. 

4. Nyt fra børnehaven Karneval: 

Alle har gang i udklædning, hvilket er et stort projekt. Alle glæder sig. 

Plejehjemmet og Dagplejen vil også være repræsenterede. Er medierne 

kontaktet? Anna tager kontakt. 

Uddannelse: 

HTJ har været på 1. del og er meget begejstret. 2 pædagoger har også 

været afsted og er ligeså begejstrede. Nu skal der arbejdes videre i 

bhv/SFO for at se, hvad der kan gøres her i huset. 

Tilsyn: 

Vi har haft uanmeldt tilsyn. HTJ gennemgår rapporten, som også ligger 

på hjemmesiden. Generelt et godt tilsyn med ros. 

5. Personalesituationen Vi har desværre siden nytår været ramt af sygdom på skolesiden. Det 

positive er, at det ikke er arbejdsbetinget fravær. Status er, at 

Christopher og Annette L. er retur på tid. Torsdag er Didde også retur. 

Dette betyder, at det kan have indvirkning på kvaliteten på det faglige 

område. Der ligger nu læreplaner til de timer, hvor der er vikar. 

Kan man på en måde klæde vikarerne bedre på? Ved længerevarende 

sygdom kan der så stadig lægges planer op? 

Ved kommende vikarer vil det være en ide, at de vises rundt og 

præsenteres generelt? 

6. Regnskab og budget KK gennemgår offentliggørelse af skoleudviklingssamtale. 

Der er udfordringer med det nye økonomisystem, hvilket vanskeliggør 

opfølgningen på økonomien. 

KK gennemgår styringsarket. 

Elevtallet forventer næste skoleår at ligge på 102 elever.  

Der er drøftet samlæsningstimer til næste skoleår. Vi får penge til 5 

klasser, men vi har 7 klasser. Derfor skal nogle timer samlæses. I 

nuværende skoleår samlæses 6 lektioner, hvilket fortsætter i næste 

skoleår. Der kigges bla på faglige mål og dynamikker i klasserne. 

7. Opsamling på trafik KK gennemgår status med de nye planer for p-pladsen. ”Hjertezonen”-

planlægningen går man ikke vider med. Skiltning (standsning) går man 

heller ikke videre med. 

Næste skoleår kommer Anders ud og fortæller eleverne hvor og hvordan 

man må og skal cykle. 

8. Opsamling på 

Støtteforeningen 

Der er gode nyheder, for der bliver lagt nyt asfalt i sommerferien. 

KK deltager i et møde omkring enhedsdrift og helhedsdrift, som vi bliver 

en del af. Dette gør, at skolen fremover kan bestille og få betalt for 

ydelser lavet af eksterne håndværkere. Derefter kan Støtteforeningen 

fortsætte med deres planer. 

Til kommende karneval kan det bruges til inspiration og lægge op til evt. 

donation. 

9. Bestyrelsens ønske om 

inddragelse af 

udvalgsrepræsentant 

Forslag til at repræsentant deltager i forbindelse med budgetprocessen. 

Ellers ønskes deltagelse ad hoc. 
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10. Fælles bestyrelsesmøde 

med Føvling BC og 

Højmarkskolen 

Der afholdes møde d. 28/5-2024. Håber på bedre strukturering af 

mødet. 

Føvling og Højmark tager på lejrskole sammen. De vil gerne have 

Glejbjerg med, men Glejbjerg ønsker at fortætte som hidtil. 

Stine og Ditte deltager i mødet. 

Drøftelser om ”Spis på tværs”. 

11. Skolens jubilæum Støtteforeningen vil afholde jubilæumsfest i hallen. Datoen er sat til  

7/9-24. På skolen er der Åbent hus/reception med kaffe/kage. 

Vær OBS på tilladelser og bevillinger, der skal søges. 

D 6/9-24 er der planer for elever og lærere. 

12. Andet vigtigt Forældretilfredshedsundersøgelse: 

Det var stikprøver, der blev taget. Undersøgelse er forældet. Derfor 

snak om vi skal vente til næste undersøgelse, der tages af Vejen 

Kommune, til at gøre noget. 

 

Datoen d. 6/9-24 skal ændres pga jubilæum. 

27/8-24 og 3/9-24 er der forældremøder, hvor bestyrelsen deltager. 

Ændring 30/9-24 er der arbejdsdag. 

13. Evt.  Til næste møde i juni vil der være forplejning. 

 

Opfordring/ønske til at skole/hjem-samtaler rykkes frem. Udfordringen 

er, at test og prøver først skal afsluttes. 

 

Ønske om, at bla sprogfag tages med på afsluttende skole/hjem-

samtale i 6.  klasse. 
 

Punkter til næste møde d. 13/6-24: 

 

• Principper (udlevering af princip for mobilpolitik og lejrskoleophold) 

• Hegnet i børnehaven 

• Skolens jubilæum 

• Evaluering mobilpolitik 

• Mødedatoer næste skoleår 

• Opfølgning skolegården 

• Repræsentant fra bestyrelsen til forældremøder i august 


